
Usnesení ze 17. zasedání Rady ÚEB AV ČR, v. v. i. 
3/2009 

 
 

Zasedání se konalo dne 29. června 2009 od 10:00 v čítárně ÚEB - Rozvojová 263, 
v Praze - Lysolajích. 
 
 
1. Rada ji vzala na vědomí pozitivní zprávu nezávislého auditora, posuzující 

hospodaření ústavu v roce 2008.   
 
2.  Členové Rady navrhli několik úprav a doplnění Výroční zprávy ÚEB za rok 

2008. Rada následně znění Výroční zprávy s projednanými změnami 
schválila. 

 
3. Rada vyslechla zprávu předsedy Rady a vedoucí THS o výsledcích 

procesního a personálního auditu, resp. v celkových nákladech na provedení 
auditu a vyčíslených úsporách v osobních nákladech. Rada vzala informaci o 
výsledcích auditu na vědomí s tím, že si vyžádala ještě doplnění o informaci o 
celkových nákladech na odstupné a odchodné.  

 
4. Předseda přednesl další dva dodané podněty od zaměstnanců ÚEB týkající se 

situace a THS a fungování VERSA. Rada vzala oba podněty na vědomí, 
situaci na THS prodiskutovala a pověřila vedoucí THS, aby situaci řešila a o 
výsledcích Radu informovala. 

 
5. Předseda RI informoval členy Rady o aktuální situaci týkající se rozpočtu AV 

ČR na roky 2010-2012 s vyplývajícími možnými důsledky pro ÚEB. Předseda 
navrhl pokusit se o částečné řešení formou úspory části letošních prostředků, 
např. prostřednictvím FÚUP. Dr. Martinec vyzval vedení ÚEB k vypracování 
koncepce „krizového scénáře“ a k navržení systému úspor či zvážení 
možností vytvoření společných pracovišť s dalšími institucemi. 

 
6. Předseda Rady informoval členy Rady o stavu Hodnocení laboratoří ÚEB 

2009 a navrhl změnu výpočtu koeficientu pro rozdělení prostředků na 
institucionální osobní příplatky pracovníků jednotlivých laboratoří. Rada 
odsouhlasila zvýšení max. koeficientu z hodnoty 3 na 4, tedy dojde k větší 
diferenciaci institucionálních osobních příplatků na laboratoř v závislosti na 
vědeckém výkonu laboratoře. 

 
7. Ředitelka ÚEB informovala Radu o plánované výstavbě a o podání s tím 

souvisejících žádostí o stavební investice (žádost na akci velkého rozsahu: 
výstavba budovy 2 v Lysolajích a žádost na akci malého rozsahu: přestavba 4. 
patra v Lysolajích). Rada podpořila podání obou žádostí. 

 
8. Rada vyslechla informaci o dvou návrzích grantů na spolupráci mezi ČR a 

Polskem (řešitelé Vaněk, Soudek). Rada podání obou projektů podpořila. 
 
9. Vedoucí THS představila návrh změny Přílohy 1 Mzdového předpisu (katalog 

prací a zařazení do tříd). Rada odložila projednávání tohoto materiálu a 
vyžádala si přepracování navrhovaného dokumentu v souladu s připomínkami. 



 
10. Rada prodiskutovala návrh vedoucí THS na změnu bodu 9.2 odst. a) i odst. b) 

Mzdového předpisu ÚEB týkajícího se navýšení maximální výše osobních 
příplatků. Rada návrh v pozměněné podobě schválila (bod 9.2 odst. a) 150%, 
bod 9.2 odst. b) 100%). 

 
11. Rada přijala informaci o stavu energetického hospodaření v areálech a o 

možnostech úspor v čerpání energií.  
 
12. Rada vyslechla informace Ředitelky ÚEB o plánované účasti ústavu na dvou 

projektech VaVpI („Centrum regionu Haná pro biotechnologický a zemědělský 
výzkum““ - Olomouc, a „Středočeské centrum rostlinných biotechnologií“ - 
Kladno). Ředitelka ÚEB seznámila Radu se svým názorem vystoupit z další 
účasti na kladenském projektu. Rada diskutovala výhody a nevýhody účasti 
v projektu a doporučila odložit rozhodnutí a vyžádat si dodatečné informace 
týkající se vědecké náplně a finanční připravenosti projektu.  

 
13. Rada dostala informaci o podávání návrhů na členy a předsedu TAČR s tím, 

že další informace dostanou členové od předsedy Rady emailem. Případné 
návrhy budou projednány a schváleny per rollam. 

 
 
zapsal: David Honys 
za správnost: Martin Vágner 
 


